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Protokół Nr XVIII/2008
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 14 lutego 2008 roku

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Zmiany w budżecie Gminy Sitno na 2008 rok.
5. Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji w 2007 roku 

oraz planów pracy na rok 2008.
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy.
7. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi.
8. Sprawy różne.
9. Podjęcie uchwał:

- w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
      i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2008
- w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
      Narkomanii na 2008 rok
- w sprawie zmian w budżecie Gminy Sitno na 2008 rok
- w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Kornelówce
- w sprawie zapewnienia dzieciom uczęszczającym do Szkoły Podstawowej 
       w Kornelówce kontynuacji nauki w Szkole Podstawowej w Kolonii Sitno
- w sprawie przyjęcia Gminnego Systemu Profilaktyki i Opieki Nad Dzieckiem 
       i Rodziną na lata 2007 – 2013
- w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
       w Rodzinie na lata 2008 – 2013
- w sprawie przekazania oświadczeń lustracyjnych Sekretarza Gminy Sitno 
       i Skarbnika Gminy Sitno do Biura Lustracyjnego Instytutu pamięci Narodowej
- w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami
       pozarządowymi
- w sprawie zasad udzielania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 
       i szkół prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne
- w sprawie powierzenia uprawnienia Wójtowi Gminy Sitno  

10.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
11.Zamknięcie obrad sesji.
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Radni obecni: 

1. Adamczuk Małgorzata
2. Brzozowski Janusz
3. Gazda Antoni
4. Juszczak Andrzej
5. Karski Aleksander
6. Kozak Leszek
7. Łuczyszyn Lucjan
8. Mazurek Janusz
9. Mazurek Jerzy
10.Monastryski Ryszard
11.Niedźwiedź Zygmunt
12.Pawlicha Bogdan
13.Szajnoga Marek
14.Tukiendorf Edward
15.Wrotniak Mieczysław

 

Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia  obrad  XVIII  Sesji  Rady  Gminy w bieżącej  kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący powitał Radnych a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Sitno 
Pana Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy 
Panią  Jolantę  Hryciuk,  Radcę Prawnego Pana Jarosława Kolasę  oraz  przybyłą  na 
obrady  sesji  młodzież  z  Gimnazjum  w  Jarosławcu  z  opiekunem  Panią  Krystyną 
Ściborek.
Obrady rozpoczęły się o godz. 10°° i trwały do godz. 15°°.

Ad 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

       Przewodniczący  Rady  Gminy Pan  Edward  Tukiendorf  na  podstawie  listy 
obecności stwierdził, że w obradach sesji uczestniczy 15 Radnych, co stanowi pełne 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie  Przewodniczący  przedstawił  proponowany  porządek  pytając  czy  są  do 
niego uwagi.
Państwo  Radni  nie  wnosili  uwag  i  przyjęli  proponowany  porządek  jednogłośnie 
w głosowaniu jawnym.
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Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

       Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by  w skład Komisji  Uchwał 
i Wniosków weszli Radni: Lucjan Łuczyszyn, Mieczysław Wrotniak i Antoni Gazda. 
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 4
Zmiany w budżecie Gminy Sitno na 2008 rok

Projekt zmian w budżecie przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Jolanta Hryciuk.
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o dyskusję i zadawanie pytań.
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  Pan  Andrzej  Juszczak  poinformował,  że  na 
spotkaniu  Komisji  ww.  zmiany  były  wyjaśniane  przez  Panią  Skarbnik.  Komisja 
pozytywnie zaopiniowała te zmiany pod warunkiem przedstawienia wykorzystania 
pozostałych  środków.  Należałoby  też  wyjaśnić,  czy  Rada  Gminy  musi  dzisiaj  tą 
kwotę  50.000,-zł  przeznaczyć  z  rezerwy  na  wydatki  rzeczowe  skoro  kwota 
275.000,-zł nie jest jeszcze wydana.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że jeżeli Rada Gminy tego nie dokona to będzie potrzebne 
Zarządzenie Wójta Gminy. To są typowo wydatki inwestycyjne. Od maja wchodzi 
elektroniczny obieg dokumentów, sam serwer będzie kosztował 15.000,-zł. Potrzeba 
też wymiany monitorów w referacie podatków i opłat. Dlatego jest prośba by już nie 
mieszać i przyjąć te zmiany.
Pan Juszczak stwierdził, że w takim razie wyraża zgodę na ww. zmiany.
Pan Wójt dodał, że te środki są potrzebne na wprowadzenie e-urzędu i poprawę pracy 
16  stanowisk  –  m.in.  referatu  oświaty,  księgowości,  sekretariatu,  Sekretarza, 
budownictwa, biblioteki, urzędu stanu cywilnego, obrony cywilnej, OSP i podpisu 
elektronicznego.
Pan Bogdan Pawlicha złożył wniosek w sprawie pokrycia dachu świetlicy w Górnej 
Kolonii Cześniki (wniosek Pana Z. Skóry w załączeniu).
Pan Sekretarz zaproponował, by poczekać do wolnych środków w miesiącu marzec – 
kwiecień a jak nie to trzeba 5.000,-zł przeznaczyć na ten cel z rezerwy.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  są  inne  uwagi  do  zmian  w  budżecie 
Gminy.
W związku z tym, że nikt nie wnosił  uwag przystąpiono do realizacji  następnego 
punktu porządku obrad. 
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Ad. 5
Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji w 2007 roku 

oraz planów pracy na rok 2008

Sprawozdania z działalności w 2007 r. i plany pracy na 2008 rok przedstawili:
– Przewodniczący Komisji Oświaty Pan Zygmunt Niedźwiedź,
– Przewodniczący Komisji Rolnictwa Pan Leszek Kozak,
– Przewodniczący Komisji Budżetu Pan Andrzej Juszczak,
– Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jerzy Mazurek.
Dokumenty te stanowią załącznik do protokołu.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są uwagi do przedstawionych sprawozdań 
i planów pracy.
Państwo Radni nie wnosili uwagi i przyjęli je jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 6
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy

          Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno Pan dr inż. Kajetan Protas 
i stanowi ono załącznik do protokołu.

Ad. 7
Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi

Ad. 8
Sprawy różne

Pan Bogdan Pawlicha poinformował, że na zebraniu, które się odbyło w Cześnikach 
mieszkańcy  zadecydowali  o  rozbiórce  budynku  przy  Szkole  przez  Gospodarstwo 
Pomocnicze.
Pan  Sekretarz  zaproponował,  by  zapisać  w  protokole,  że  potrzeba  środków  na 
wynajęcie koparki i paliwo do ciągnika. Natomiast z rozbiórką należałoby poczekać 
do zakupu przyczepy. Może sfinansować to zadanie ze środków na remonty dróg 
a jeżeli nie to oddać budynek za rozbiórkę i uprzątnięcie.
Przewodniczący  Rady  Gminy  stwierdził,  że  najlepszym  rozwiązaniem  będzie 
wywiezienie tego gruzu na drogi.
Następnie  Pan Janusz  Brzozowski  poruszył  temat  meldunków w Jarosławcu.  Pod 
numerem 40 jest  zameldowanych 14 osób,  pod numerem 40a – 17 osób.  Kiedyś 
urzędnik gminy popełnił błąd i to się mści przez lata. Ten problem miały naprawić 
ulice w Jarosławcu. W 2001 r. Rada Gminy nadała Jarosławcu ulice. Co się stało 
z załącznikiem do tej Uchwały. Ta Uchwała musi być wykonana.
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Pan Sekretarz wyjaśnił, że była podjęta taka Uchwała, tylko okazało się, że muszą 
być ujęte wszystkie osoby a 4 osoby się nie przemeldowały. Trzeba to zrobić od 
nowa.  Muszą być konsultacje  społeczne,  opinie  rady sołeckiej.  Przy zmianie  ulic 
przez Radę Gminy finansowanie dowodów będzie po stronie budżetu państwa.
Zmiana prawa jazdy będzie po stronie mieszkańców – koszt 50 zł.
Zaproponowano mieszkańcom ankiety  –  i  oni  się  w tych ankietach  wypowiedzą. 
W tych ankietach będą zaproponowane nazwy ulic.
Następnie Pan Sekretarz poruszył sprawę braku informacji w sołectwie Jarosławiec. 
Są tylko ciągłe oceny i zarzuty a brak jest współpracy.
Była  przekazana  mieszkańcom  ankieta  do  EFS  dotycząca  przedszkola  a  zebrano 
tylko kilka wniosków.
W ramach działania Leader jest planowana ścieżka śladami Prymasa Wyszyńskiego 
i stok zjazdowy (narciarski) w Skierbieszowie lub Grabowcu.
Odnośnie  pozostałych  środków  pomocowych,  to  o  RPO  decyduje  Urząd 
Marszałkowski, Program „Ściana Wschodnia” jest już rozdzielony, PROW dotyczy 
spraw typowo rolniczych (bez dróg) a EFS – szkoleń, wycieczek, edukacji.
Pan Janusz Brzozowski zauważył, odnośnie uwagi o braku informacji w sołectwie 
Jarosławiec, że złą oznaką było już to, że na wyborach sołtysa sprawozdanie składał 
za sołtysa Wójt. Rada Sołecka nie zebrała się ani razu. Sołtys podlega pod kogoś. 
Kiedyś  sprawy  Rady  Sołeckiej  były  prowadzone  pokazowo  dla  całej  gminy. 
Natomiast teraz nic się nie robi dla miejscowości tylko krytykuje. Tą sytuację trzeba 
zakończyć.
Następnie  Pan  Brzozowski  złożył  wniosek  o  dotację  do  wody  dla  wszystkich 
mieszkańców całej Gminy Sitno – w wysokości 1,-zł.
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził,  odnośnie  numeracji  w Jarosławcu,  że  ta 
sprawa  się  już  ciągnie  długi  czas  i  musi  się  znaleźć  jakieś  rozwiązanie  gdyż 
w  ankietach  część  mieszkańców  będzie  za  a  część  przeciw.  Natomiast 
to nazewnictwo ulic musi być w końcu wprowadzone.
Pan  Zygmunt  Niedźwiedź  dodał,  że  w Stabrowie  również  są  błędy  w  numeracji 
i w zameldowaniach.
Pan Eugeniusz Grela stwierdził, odnośnie braku informacji w sołectwie, że jest to 
związane też z lenistwem samych mieszkańców Jarosławca – sołtys poroznosił  te 
ankiety tylko mało kto je wypełnił. Podobna sytuacja była z próbkami gleb – nikomu 
nie chciało się nawet pobrać próbek.
Następnie  Pan  Ryszard  Monastyrski  poruszył  sprawę  akcji  Krajowej  Spółki 
Cukrowej dodając, że jest zaplanowane w Skierbieszowie spotkanie firmy skupującej 
te  akcje  z  rolnikami.  Może należałoby zadzwonić do Wójta  Gminy Skierbieszów 
i wyjaśnić tą sprawę.
Pan Wójt stwierdził, że jest to dziwna sytuacja. Ktoś chce wykupić te akcje. Rolnicy 
powinni w miarę możliwości się wstrzymać. W przyszłym tygodniu jest zaplanowane 
spotkanie  w  Cukrowni  Krasnystaw  odnośnie  punktu  w  Borowinie  Sitanieckiej. 
Prośba by Komisja Rolnictwa uczestniczyła w tym spotkaniu.
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Pan Ryszard Monastyrski dodał, że ci rolnicy, którzy uprawiali buraki cukrowe do 
dnia dzisiejszego nie otrzymali dopłat bezpośrednich.
Następnie  Pan  Wójt  poruszył  sprawę  środków  z  FOGR  stwierdzając,  że  może 
w bieżącym roku uda się pozyskać te środki, gdyż w ubiegłym roku Gmina Sitno 
bardzo niewdzięcznie została potraktowana przez Zarząd Województwa.
Zbierane są również wnioski odnośnie oczyszczalni przydomowych.
Jest  problem  w  zakresie  realizacji  sieci  wodociągowej  Kol.  Sitno  –  Janówka. 
Potrzeba na to zadanie 140 – 150 tysięcy złotych.
Potrzeba również zatrudnienia na ½ etatu osoby do prowadzenia programu Leader.
Jest wielkie zapotrzebowanie na zakład utylizacji odpadów ale środki na to zadanie 
zostały wstrzymane. W zakresie gospodarki odpadami inne gminy poszły w stronę 
indywidualnych umów mieszkańców z PGK.
Jeżeli  nie  przejdzie  wniosek  dotyczący  kanalizacji  w  Jarosławcu  to  ww.  zadanie 
będzie  realizowane  stopniowo  przez  Gospodarstwo  Pomocnicze,  podobnie  jak 
chodniki.
Pan Sekretarz dodał,  odnośnie wniosku Pana Janusza Brzozowskiego dotyczącego 
dotowania wody, że Gmina może dotować dostawy wody z sieci gminnej a nie ma 
możliwości dotowania prywatnych wodociągów. Można zrezygnować z dotacji 1,-zł 
i  wtedy  mieszkańcy  będą  płacić  za  wodę  3,45  zł.  Dlatego  jest  propozycja  żeby 
budować wodociągi.
Natomiast  odnośnie gospodarki odpadami w 2007 r.  wywieziono 450 kontenerów 
śmieci. Koszt wywiezienia 1 kontenera wynosi 300,-zł. Będą zakupione pojemniki na 
plastiki.  Zabrakło  środków  na  program  komputerowy  dla  Gospodarstwa 
Pomocniczego.  Trzeba  wrócić  do  tematu  rozliczenia  Gospodarstwa.  Natomiast 
obecnie  potrzeba  przesunięcia  kwoty  6.300,-zł  z  przyczepy  na  zakup  programu 
komputerowego.
Pan  Janusz  Brzozowski  stwierdził,  że  Rada  przeznaczyła  kwotę  15.000,-zł  na 
konkretny cel – komputery i program dla Gospodarstwa Pomocniczego.
Pan Sekretarz stwierdził, że Gospodarstwo fizycznie nie ma tych środków.
Pan Jerzy Mazurek stwierdził, że wniosek Pana Janusza Brzozowskiego w sprawie 
dotacji do wody dla wszystkich mieszkańców jest ciekawy, ale może na razie trzeba 
się z nim wstrzymać do wyliczenia potrzebnych środków.
Ponadto  Pan  Mazurek  zwrócił  się  z  wnioskiem  by  Gospodarstwo  Pomocnicze 
uprzątnęło tereny przy przystankach autobusowych.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że obecnie sporo osób w Gospodarstwie jest na zwolnieniach 
chorobowych.  Ponadto  Pan  Sekretarz  poprosił  o  uprzątnięcie  terenu  wokół  sali 
gimnastycznej w Jarosławcu.
Pan Janusz Brzozowski stwierdził, że skoro Gmina nie może dać dotacji dla osób 
prywatnych to po co się buduje wodociągi, skoro Gmina musi 1,-zł dodawać do m³ 
wody.  Cena  wody  powinna  wystarczyć  na  utrzymanie  sieci  wodociągowej.  Rada 
Gminy jest po to, żeby szukać oszczędności i dzielić pieniądze na najpotrzebniejsze 
zadania. Wodociągi nie są zadaniami najpotrzebniejszymi.
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Pan  Wójt  stwierdził,  że  zaopatrzenie  w  wodę  jest  zadaniem  własnym  gminy. 
Natomiast RIO zaskarżyłoby uchwałę o dotacji dla osób prywatnych.
Pan  Janusz  Brzozowski  poinformował,  że  w takim razie  wycofuje  swój  wniosek 
a złoży go później na piśmie.
Pan  Bogdan  Pawlicha  dodał,  że  wodociągi  powinny  się  same  utrzymać.  Jednym 
mieszkańcom się dopłaca do wody a drugim nie. Tej dotacji do wody nie powinno 
być.
Pan Sekretarz wyjaśnił,  że w Gospodarstwie są duże koszty stałe – niezależne od 
ilości  sprzedanej  wody.   Dofinansowanie  do  budowy  wodociągu  wynosi  75  % 
i trudno z tego nie skorzystać. Natomiast dotację do wody uchwaliła Rada Gminy.    
Pan Ryszard Monastyrski stwierdził, że trzeba byłoby wyliczyć ile Gmina dokłada do 
wody w Stanisławce i Rozdołach a ile dokłada do śmieci w Jarosławcu.
Pan  Marek  Szajnoga  stwierdził,  że  mieszkańcy  mieli  już  do  czynienia  z  takim 
rozwojem  w  przypadku  telefonizacji  i  gazyfikacji.  Teraz  buduje  się  kolejnego 
molocha a mieszkańcy mają za to płacić.
Natomiast  odnośnie  sytuacji  z  numeracją  posesji  w  Jarosławcu  –  to  za  to  jest 
odpowiedzialny pracownik, który się zajmował meldunkami, a jeżeli chodzi o sprawę 
analizy gleb, to jeżeli rolnicy nie chcieli to trzeba było te próbki przekazać innym 
osobom. Analizy były brane jesienią a do tej  pory nie ma wyników. Dlaczego te 
analizy wykonuje się w Lublinie a nie w ODR w Sitnie.
Pan Eugeniusz Grela wyjaśnił, że analizy są już wykonane.
Pan Wójt dodał, że są one wykonywane w Lublinie ze względów braku czasu w ODR 
Sitno oraz wysokich kosztów.
Pan Zygmunt Niedźwiedź poinformował, odnośnie akcji KSC, że są one skupowane 
po 40 groszy/1 szt minus 22 % podatku VAT.
Na tym zakończono realizację bieżącego punktu porządku obrad.

Ad. 9
Podjęcie uchwał

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 15 Radnych.
Pan Mieczysław Wrotniak odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia:

1) Uchwała  Nr  XVIII/98/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  14  lutego  2008  r. 
w  sprawie  uchwalenia  gminnego  programu  profilaktyki  i  rozwiązywania 
problemów alkoholowych na rok 2008.
W głosowaniu jawnym za ww. Uchwałą głosowało 13 Radnych, przeciw – 0, 
1 Radny wstrzymał się od głosu (w głosowaniu brało udział 14 Radnych).

2) Uchwała  Nr  XVIII/99/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  14  lutego  2008  r. 
w  sprawie  uchwalenia  gminnego  programu  przeciwdziałania  narkomanii 
na 2008 rok.
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Pan Marek Szajnoga zwrócił uwagę, by komisja, która się tym zajmuje lepiej 
pracowała żeby nie było takich sytuacji jak w ubiegłym roku, że uczniowie 
zostali ukarani a osoba, która uprawiała narkotyki została niewinna.
Następnie Państwo Radni przyjęli ww. Uchwałę jednogłośnie w głosowaniu 
jawnym.

3) Uchwała  Nr  XVIII/100/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  14  lutego  2008  r. 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Sitno.
Przewodniczący  Rady  Gminy  przedstawił  pisma  w  sprawie  dodatkowych 
środków ze Szkół w Jarosławcu i Cześnikach oraz pismo w sprawie utylizacji 
eternitu (pisma te stanowią załącznik do protokołu).
Pan Wójt wyjaśnił, odnośnie utylizacji eternitu, że może to dotować Gmina lub 
WFOŚiGW. Ten temat trzeba wywołać w całej Gminie.
Pan  Bogdan  Pawlicha  zaproponował,  by  napisać  pismo,  żeby  państwo 
dofinansowywało utylizację eternitu. Jeżeli będzie się dofinansowywać to albo 
wszystkim mieszkańcom albo nikomu.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  np.  w  Gminie  Łabunie  połowę  płaci  Gmina 
a  połowę  WFOŚiGW natomiast  w Gminie  Zamość  wszystko  jest  na  koszt 
Gminy.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  o  sprawę  środków  finansowych  dla 
Szkół w Jarosławcu i Cześnikach.
Pan Wójt zaproponował by poczekać z tymi wydatkami do II półrocza.
Szkoły mają jeszcze środki w swoich budżetach.
Pan Andrzej  Juszczak zauważył,  że  skoro w Urzędzie  Gminy te  50.000,-zł 
trzeba  było  przesunąć  na  inny  paragraf  to  podobna  sytuacja  może  być  też 
w tych Szkołach – może środki znajdują się nie w tych paragrafach.
Pan Sekretarz stwierdził, że to są potrzeby inwestycyjne. Jeżeli się przyzna na 
to środki to wpłyną wnioski z innych szkół.
Pan Jerzy Mazurek zapytał jakie są skutki przekazania budżetów do szkół – 
czy koszty się zwiększyły czy zmniejszyły.
Pan Wójt wyjaśnił, że Gmina opłaca konta ale za to dyrektor odpowiada za 
gospodarkę finansową szkoły.
Pan Sekretarz dodał, że dyrektorzy wyliczyli potrzeby i dostali wnioskowane 
kwoty  oprócz  wydatków inwestycyjnych.  Teraz  dyrektor  jest  kierownikiem 
zakładu pracy.
Pan Janusz Brzozowski stwierdził, że kiedyś dyrektorzy przychodzili do Wójta 
z fakturami a teraz – kupią, zapłacą i złożą fakturę do zapłaty – a Wójt ma 
możliwość kontroli. Nawet Komisja Rewizyjna może to sprawdzić.
Pan  Bogdan  Pawlicha  poruszył  temat  budżetu  Gminy  stwierdzając,  że  na 
spotkaniu Gminnej Spółki Wodnej sołtysi narzekali na wysoki podatek rolny, 
który w innych gminach jest  niższy.  Inne  gminy wycofały się  z  podwyżki 
podatków a w Gminie Sitno podatek się podniosło i teraz są zarzuty do Rady 
Gminy.
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Pan Wójt wyjaśnił,  że były prowadzone rozmowy z sołtysami we wrześniu 
i sołtysi zaakceptowali propozycje podwyżek. Potrzeba środków na inwestycje. 
Podniesiono wspólnie ten podatek. Jak nie przejdzie wniosek na kanalizację 
w Jarosławcu to pozostanie tylko możliwość pożyczki z WFOŚiGW.
Pan Ryszard Monastyrski stwierdził, że jest i radnym i sołtysem i też słucha 
uwag  mieszkańców,  ale  tłumaczy  im,  że  tak  musi  być  i  to  nie  jest  wina 
radnego, że podatki są wyższe.
Pan Janusz  Brzozowski  stwierdził,  że  sołtysi  zrzucają  winę  na  radnych ale 
Sekretarz i Wójt na sesji sołtysów powinni tą sprawę wyjaśnić.
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że ta sytuacja z czasem ustabilizuje 
się. Każda podwyżka jest niepopularna.                     
Pan  Andrzej  Juszczak  zapytał,  odnośnie  zmian  budżetowych,  w  którym 
punkcie zmian dopisać kwotę 5.000,-zł dla Cześnik.
Pani  Jolanta  Hryciuk  wyjaśniła,  że  w  dz.  700  –  zwiększenie  wydatków 
o 5.000,-zł z zmniejszenie rezerwy o tą kwotę.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  kto  jest  za  przyjęciem 
ww. zmian w budżecie.
Zmiany zostały przyjęte jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

4) Uchwała  Nr  XVIII/101/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  14  lutego  2008  r. 
w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Kornelówce.
Pan Sekretarz  wyjaśnił,  że  ta uchwała nie  będzie  podejmowana na obecnej 
sesji a dopiero po pozytywnej opinii Kuratora Oświaty.

5) Uchwała  Nr  XVIII/101/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  14  lutego  2008  r. 
w  sprawie  zapewnienia  dzieciom  uczęszczającym  do  Szkoły  Podstawowej 
w Kornelówce kontynuacji nauki w Szkole Podstawowej w Kolonii Sitno.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

6) Uchwała  Nr  XVIII/102/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  14  lutego  2008  r. 
w sprawie przyjęcia Gminnego Systemu Profilaktyki i Opieki nad Dzieckiem 
i Rodziną na lata 2007 – 2013.
Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za, 0 przeciw 
i 1 głosie wstrzymującym.

7) Uchwała  Nr  XVIII/103/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  14  lutego  2008  r. 
w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy 
w Rodzinie na lata 2008 – 2013.
Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za, 0 przeciw 
i 1 głosie wstrzymującym.

8) Uchwała  Nr  XVIII/104/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  14  lutego  2008  r. 
w  sprawie  przekazania  oświadczeń  lustracyjnych  Sekretarza  Gminy  Sitno 
i  Skarbnika  Gminy  Sitno  do  Biura  Lustracyjnego  Instytutu  Pamięci 
Narodowej.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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9) Uchwała  Nr  XVIII/105/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  14  lutego  2008  r. 
w  sprawie  uchwalenia  rocznego  programu  współpracy  z  organizacjami 
pozarządowymi.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

10)Uchwała  Nr  XVIII/106/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  14  lutego  2008  r. 
w  sprawie  zasad  udzielania  dotacji  dla  niepublicznych  przedszkoli 
prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że dotacja wyniesie 46.000,-zł rocznie za przedszkole 
i klasę „0” podczas gdy koszty samej klasy „0” wynosiły 42.000,-zł.
W  Gminie  Zamość  przeznacza  się  kwotę  2.600,-zł  rocznie  na  1  ucznia 
przedszkola.
Jak zostanie utworzona szkoła publiczna w Kornelówce to będzie potrzebna 
uchwała w sprawie dotacji na ucznia szkoły publicznej.
Pan Marek Szajnoga zapytał czy w Gminie Zamość rodzice płacą jakąś kwotę 
za przedszkole.
Pan Sekretarz wyjasnił, że rodzice nic nie płacą.
Pan  Andrzej  Juszczak  zauważył,  że  on  płacił  za  dwójkę  dzieci  350,-zł 
miesięcznie.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  kto  jest  za  przyjęciem 
ww. uchwały.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

11)Uchwała  Nr  XVIII/107/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  14  lutego  2008  r. 
w sprawie powierzenia uprawnienia Wójtowi Gminy Sitno.
Pan Wójt wyjaśnił, że chodzi o stawki opłat za wywóz nieczystości płynnych.
Pan  Sekretarz  dodał,  że  stawki  te  wynoszą  12,-zł/m³ przy  wywozie  przez 
Gospodarstwo i 6,50zł/m³ przy wywozie własnym transportem.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 10
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

 
Protokół Nr XVII/2007 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  Państwo  Radni  zapoznali  się  z  tym 
Protokołem i czy są do niego uwagi.
Państwo Radni  nie  wnosili  uwag i  przyjęli  Protokół  w głosowaniu  jawnym przy 
13 głosach za, 0 przeciw i 2 głosach wstrzymujących.

Następnie  Pan  Mieczysław Wrotniak  zwrócił  się  z  prośbą  o  wyjaśnienie  sprawy 
przebiegu drogi w Sitnie za punktem skupu żywca.
Pan Wójt wyjaśnił, że obecnie prostowany jest przebieg tej drogi.
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Ponadto Pan Wójt poruszył potrzebę rozwiązania problemów nieczystości ciekłych 
w  Sitnie  oraz  potrzebę  przystąpienia  do  zmian  w  planie  zagospodarowania 
przestrzennego (dotyczy Jarosławca).
Potrzeba  w  pierwszym  etapie  kwoty  ok.  10.000,-zł  natomiast  w  drugim  etapie 
– 25.000 – 30.000,-zł.
Ponadto Pan Wójt przypomniał o terminie wymiany dowodów osobistych, terminie 
składania oświadczeń lustracyjnych, wniosków o zwrot akcyzy za paliwo rolnicze 
oraz poprosił o zajęcie stanowiska w sprawie wynajęcia mieszkania w Stanisławce 
dla  Pana  Bednary  –  mieszkańcy  wyrazili  zgodę,  trzeba  tylko  ustalić  warunki. 
Proponowany okres dzierżawy – 3 lata.
Pan  Ryszard  Monastyrski  zaproponował,  by  Panu  Bednarze  udostępnić  również 
połowę działki szkolnej o po. 0,50 ha.
Pan Sekretarz dodał, że jak dzierżawa będzie na okres 5 lat to decydować będzie 
Rada Gminy a jak na 3 lata – Wójt Gminy.
Państwo Radni opowiedzieli się za dzierżawą na okres 3 lat z warunkami ustalonymi 
przez Wójta Gminy.
Pan Leszek Kozak zapytał o sprawę zalesiania gruntów rolnych.
Pan Wójt wyjaśnił procedury związane z zalesianiem.
Pan  Marek  Szajnoga  zapytał  czy  jest  zagrożenie  ze  strony  byłych  dzierżawców 
gruntów w Jarosławcu – czy ci dzierżawcy mają pierwokup.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  nie  mają  oni  pierwokupu.  Pierwokup  był  jak  były  to 
działki rolne.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał ile będzie potrzeba środków na infrastrukturę 
planowanego nowego osiedla.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że może Agencja Nieruchomości Rolnych przekaże środki na 
infrastrukturę.

Ad. 11
Zamknięcie obrad sesji  

       Na  zakończenie  obrad  sesji  Przewodniczący  Rady  Gminy  podziękował 
zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.
Następnie Przewodniczącego Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołował:
Inspektor ds. samorządu i Rozwoju Gminy
mgr Krzysztof Seń

                                  Przewodniczący Rady Gminy
/-/ Edward Tukiendorf


